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На конференцији за новинаре одржаној након меча у Трофејној сали, тренери Борца и
Сарајева Винко Мариновић и Џенан Ушчуплић били су сагласни у једном – Сарајево је у
овом тренутку далеко квалитетнији тим и заслужено је стигло до тријумфа у Бањалуци.

  

      

  

Шеф стручног штаба Винко Мариновић, према сопственом признању, до меча са
Травником, који се игра у суботу, мора много тога да поправи како би његов тим уписао
прву "тројку". "Тупа оштрица" напада, грешке у посљедњој линији, лоша игра везног
реда, недовољна физичка припремљеност, нервоза, велики број жутих картона... све су
то ствари на којима ће Мариновић са својим сарадницима и играчима морати да поради у
наредним данима.
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